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Zwracanr sig z uprzejm? pro6bA w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o zbudowanie ScieZki rowerowej do ,,Mariny"

prry ulicy Plockiej. Teraz Sciezkakohczy sig na wysokoSci posesji F

ff 150. Potrzebna jestbezpieczna Scieid<a rowerowa do przystani.

Uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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